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صادق ورمزیار: 
 صعود آبی ها 

 از دیدار با ملوان 
آغاز شد 

ژاپن رویای صعود ایران به  
جام جهانی را به تعویق انداخت

FIBA معتقد است که تیم ملی  ایسنا: 
والیبال ژاپن مقابل ایران عملکرد خوبی داشته 
است. تیم ملی بسکتبال ایران در پنجره ششم 
انتخابی جام جهانی ۲۰۲۳ به مصاف ژاپن 
میزبان رفت و با نتیجه ۹۶ بر ۶۱ شکست 
خورد.  FIBA در خصوص این رقابت نوشت: 
ژاپن بهترین عملکرد خود را نشان داد تا 
امیدهای ایران برای صعود به جام جهانی 
برای یک بازی دیگر معلق بماند. ژاپن موفق 
شد با نتیجه با نتیجه ۶۱  -۹۶ ایران را شکست 
دهد. تیم ملی بسکتبال ژاپن با این برد، امیدها 
و رویاهای ایران برای صعود به جام جهانی را 
حداقل برای یک بازی دیگر معلق نگه داست. 
جدال اصلی صعود، بین دو تیم بسکتبال ایران 
و قزاقستان است که ایران در صورت پیروزی 
در دور بعد، بدون هیچ اما و اگری به جام جهانی 
می رسد. تیم ایران یک شنبه از ساعت 7:۳۰ 
صبح به وقت ایران به مصاف چین خواهد رفت. 
همچنین تیم قزاقستان در همین روز از ساعت 
7:۳۰ به وقت ایران، مقابل  استرالیا قرار خواهد 
گرفت. اگر ایران و قزاقستان هر دو بازنده شوند 
باز هم ایران صعود خواهد کرد اما اگر ایران 
ببازد و قزاقستان بتواند استرالیا را شکست 

دهد، ایران به جام جهانی نخواهد رسید. 

خارجازمستطیلسبز

 زلاتان یک قدم تا شکستن  
یک رکورد بزرگ در سری آ 

تا  قدم  یک  تنها  ابراهیموویچ  زلاتان 
بازگشت به میلان فاصله دارد و گل بعدی او 
رکوردشکنی خواهد بود. به گزارش استار، 
مهاجم ۴۱ ساله سوئدی پس از عمل جراحی 
زانو که در ماه می سال گذشته انجام داد از 
میادین دور شد. با وجود غیبت طولانی، 
قصد  هنوز  که  دارد  اصرار  ابراهیموویچ 
بازنشستگی ندارد و سخت برای بهبودی خود 
کار کرده است. ابراهیموویچ در دو بازی اخیر 
متوالی میلان در لیگ نیمکت نشین بود و 
می تواند اولین بازی خود در این فصل را در 
هفته آینده انجام دهد. زلاتان برای حضور 
در زمین انگیزه زیادی خواهد داشت، چراکه 
گل بعدی ابراهیموویچ برای میلان یک رکورد 
سری آ را می شکند، و او به مسن ترین گلزن 
تاریخ لیگ تبدیل می شود. رکورددار فعلی 
الساندرو کاستاکورتا مدافع سابق میلان است 
که وقتی ۴۱ سال و ۲۵ روز داشت گلزنی کرد. 
ستاره سوئدی در حال حاضر ۴۱ سال و ۱۴۶ 
روز سن دارد یعنی گل بعدی او در هر بازی که 

زده شود رکوردشکنی خواهد بود.

خبـــــر

 سیاست احتمالی رئیس فدراسیون 

5 گزینه داخلی؛ تاج به دنبال سرمربی خارجی! 

سالپنجم
شماره1501

آرمان ملی: در حالی روز گذشته از ۵ گزینه 
داخلی هدایت تیم ملی نام برده شده که به نظر 
می رسد مهدی تاج همچنان به دنبال گزینه 
خارجی برای نشستن روی نیمکت تیم ملی 

است. 
 وضعیت تیم ملی 

 از روز ۹ شهریور که مهدی تاج به عنوان 
رئیس جدید فدراسیون فوتبال به ساختمان 
سئول بازگشت، اتفاقات زیادی در تیم ملی 
ایران رخ داده است. تاج تنها یک هفته پس از 
بازگشت به فدراسیون فوتبال تصمیم گرفت 
به وعده قبلی خود عمل کند و روز ۱۶ شهریور 
کارلوس کی روش پرتغالی را به صورت رسمی 
به عنوان سرمربی جدید تیم ملی انتخاب کرد. 
بازگشت کی روش اتفاقی بود که مخالفان و 
موافقان زیادی داشت. در آن زمان حامیان 
او بر این باور بودند که اگر کی روش برنگردد 
ایران با اسکوچیچ در جام جهانی مقابل انگلیس 
گلباران خواهد شد. اتفاقی که البته با حضور 
او هم رخ داد و تیم ملی یکی از سنگین ترین 
شکست های خود را بدون حضور اسکوچیچ 
و با مرد پرتغالی تجربه کرد. پس از شکست 
مقابل انگلیس تیم ملی برابر ولز به یک برد 
شیرین رسید تا به صعود امیدوار بماند اما باخت 
مقابل آمریکا رویای صعود به مرحله حذفی 
را برای فوتبال ایران تمام کرد. خبرآنلاین در 
ادامه نوشت: فدراسیون فوتبال در شرایطی 
پیش از جام جهانی دست به این ریسک بزرگ 
زد که برکناری اسکوچیچ و حضور کارلوس 
کی روش هزینه زیادی هم روی دست فوتبال 
ایران گذشت. فدراسیون فوتبال با توجه به 
پرداخت دستمزد ۴۰۰ هزار دلاری اسکوچیچ 
و دریافتی بیش از ۶۰۰ هزار یورویی کی روش 
و دستیارانش، حدود یک میلیون یورو برای 
نهایت  اما در  نیمکت تیم ملی هزینه کرد 
نتیجه دلخواه حاصل نشد. پس از جام جهانی 
و با توجه به پایان قرارداد کارلوس کی روش، 
گمانه زنی ها در خصوص آینده نیمکت تیم ملی 
دوباره آغاز شد. فدراسیون فوتبال اما نسبت 
به تمام شایعات سکوت کرد و نشان داد عجله 
چندانی برای انتخاب سرمربی ندارد. در آن 
زمان خیلی ها بر این باور بودند که تاج قصد دارد 
با توجه به زمان کم باقیمانده تا جام ملت های 

آسیا دوباره کارلوس کی روش را به عنوان 
سرمربی تیم ملی انتخاب کند، اما پیشنهاد 
قطری ها به مرد پرتغالی مورد موافقت او قرار 
گرفت و کی روش سرمربی تیم ملی قطر شد. 
جدایی کی روش از تیم ملی چندان هم بدون 
حاشیه نبود و کامنت جنجالی محمدحسین 
کنعانی زادگان زیر پست خداحافظی سرمربی 
ایران نشان داد حضور تیم ملی در  سابق 
جام جهانی حواشی زیادی داشته است. البته 
بعضی بازیکنان هم با انتشار پیام هایی در فضای 

مجازی از کی روش تقدیر کردند. 
 اسامی داخلی 

فدراسیون فوتبال این روزها با حساسیت 
بسیار بیشتری مذاکرات خود را برای انتخاب 
جانشین کارلوس کی روش در تیم ملی فوتبال 
کشورمان را پیگیری می کند. فارس نوشت: 
بر همین اساس، در روزهای اخیر از مربیان 
داخلی مثل امیر قلعه نویی، فرهاد مجیدی، 
جواد نکونام، حسین فرکی و مهدی تارتار 
درخواست شده تا روز ۶ اسفند برنامه های خود 
را برای هدایت تیم ملی ارائه کنند. ضمن اینکه 
مذاکرات با این مربیان هم ادامه خواهد داشت. 
البته فدراسیون فوتبال به موازات این موضوع، 
بررسی شرایط گزینه های خارجی را نیز پیش 
برده و از میان نفرات خارجی نیز چهره هایی مثل 
ژوزه مورایس، پاکو خمز و یک مربی اسپانیایی 
نیز جزو مهم ترین گزینه های فدراسیون برای 
انتخاب مربی خارجی هستند. با این شرایط 

احتمال دارد حتی پس از اتمام تاریخ مدنظر 
فدراسیون برای ارائه برنامه مربیان داخلی، 
نفرات دیگری نیز به این لیست اضافه شوند. 
ظاهرا فدراسیون برای انتخاب سرمربی خارجی، 
مشغول بررسی آخرین شرایط انتقال پول به 
حساب آن ها است و احتمال دارد در صورت 
پیدا شدن راهکارهای لازم و دریافت پول از فیفا 
شانس سرمربی  خارجی برای به عنوان سرمربی 
تیم ملی بیشتر شود. فدراسیون فوتبال در جلسه 
روز سه شنبه هیات رئیسه شرایط و برنامه های 

گزینه های داخلی را بررسی خواهد کرد. 
 به دنبال گزینه دیگر؟!

مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال که یکی از 
طرفداران استفاده از مربیان خارجی بوده است 
بهمن ماه در مصاحبه خود به مشکلات بانکی و 
تحریم ها اشاره کرد و گفت: »محدودیت هایی 
درباره مربی خارجی داریم و تحریم در کشور 
ما وجود دارد و البته به قوانین هم احترام 
می گذاریم. اگر پول نقد هم اینجا داشته باشیم، 
انتقال آن به خارج از کشور عملیاتی نیست. یکی 
از متهمان پرونده ویلموتس خود من و سایر 
اعضای هیات رئیسه هستیم. متهم شدیم چون 
نتوانستیم پول او را بدهیم. کالدرون، برانکو و 
استراماچونی هم نمونه های دیگر هستند که 
چون پولشان را نگرفته بودند رفتند و شکایت 
کردند.« مهر در ادامه نوشت: » صرفنظر از اینکه 
گفته می شود تاج پس از جلسه اش با بعضی از 
ارگان ها موضع خود را در قبال نیمکت تیم ملی 

تغییر داده است تناقض ادعای او با اتفاقاتی که 
در لیگ برتر ایران رخ می دهد هم قابل چشم 
پوشی نیست. در شرایطی که چند باشگاه ایران 
از جمله سپاهان، استقلال، تراکتور و … از مربی 
خارجی استفاده می کنند، بحث تحریم ها و 
مشکل انتقال پول به حساب این مربیان حداقل 
در ماه های اخیر شنیده نشده است. این اتفاق 
برای بازیکنان خارجی شاغل در ایران هم قابل 
استناد است. به عنوان مثال پرسپولیس به 
»یورگن لوکادیا« مهاجم هلندی که پیش از 
هفته دوازدهم ایران را ترک کرد بدون دردسر 
۵۳۰ هزار یورو پرداخت. شاید بتوان گفت 
باشگاه ها به خاطر نداشتن منابع مالی کافی 
در پرداخت پول به مربیان و بازیکنان خارجی 
خود دچار مشکل می شوند اما تاکنون بحث 
تحریم ها و انتقال پول به حساب آنها موضوعی 
نبوده است که برایشان دردسرساز بشود. با این 
حساب می توان این سوال را از فدراسیون فوتبال 
پرسید که چطور این نهاد که ارتباطات به مراتب 
قدرتمندتری نسبت به باشگاه ها با فیفا دارد و 
درآمدهایش هم در فدراسیون جهانی موجود 
است از پرداخت پول به مربیان خارجی عاجز 
است؟ آیا اعتبار بین المللی فدراسیون فوتبال 
ایران نسبت به باشگاه ها برای مربیان خارجی 
در درجه پایین تری قرار دارد و یا اینکه اساسا 
تفکر فدراسیون نشین ها پایان دادن به دوره 
مربیان خارجی در تیم ملی است؛ آنهم به بهانه 
تحریم های بانکی؟« پیش از این و در دوره های 
قبلی ریاست تاج، ثابت شده که رئیس فدراسیون 
فوتبال تمایل زیادی به استخدام سرمربی 
خارجی دارد. از استخدام دوباره کارلوس 
کی ر وش تا سال های قبل تر از آنکه به مذاکره با 
هروه رنار و لوپتگی اسپانیایی ختم می شود، همه 
و همه ثابت می کند که مربیان خارجی نزد رئیس 
اصفهانی محبوبیت خاصی دارند. با این حال، 
طبق اطلاعات به دست آمده، تاج باز هم به ندای 
قلبی خود گوش کرده و بیشتر زمان خود را این 
روزها صرف جست وجو برای پیدا کردن گزینه  
معقول خارجی برای سپردن هدایت تیم ملی به 
او کرده است. شاید آزاد کردن ۲ میلیون یورو 
از طلب فدراسیون فوتبال نزد فیفا که آن را به 
واسطه فدراسیون فوتبال قطر دریافت کرده 

است هم بی ربط با این موضوع نباشد! 

   لباس شخصی 
و  ملوان  بر  برا ر  ز دیدا ا ده پس  علی علیزا
مصدومیتی که گریبانش را گرفت، تا شروع فصل 
آینده نمی تواند برای تیمش به میدان برود. پس از 
چند روز، به نظر می رسد این بازیکن شرایط بهتری 
پیدا کرده و با لباس شخصی در تمرینات گل گهر 

حاضر شده است. 

       بخیه 
 تیم فولاد در شب درخشش کریستوفر کنت در 
حالی مقابل الهلال شکست خورد که این دروازه بان 
بعد از دو مهار بسیار خوب، سرانجام مقابل موسی 
مارگا تسلیم شد. کریستوفر کنت، دروازه بان 
اتریشی فولاد، با ده بخیه روی سر خود به ایران 

برمی گردد. 

           روحیه  
تصاویر مخابره شده از تمرینات تیم ملی جوانان 
در تاشکند نشان می دهد شاگردان صمد مرفاوی 
روحیه خوبی دارند و بی صبرانه منتظر آغاز بازی ها 
و کسب سهمیه حضور در جام جهانی هستند. 
مسابقات جام ملت های آسیا در تاشکند و در رده 

سنی جوانان با حضور 16 تیم برگزار می شود. 

ت
شــ

سنو
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کوتاه
ایسنا: فولاد نمایش بسیار خوبی مقابل الهلال داشت و به 
سختی مقابل این تیم شکست خورد که این مساله تمجید تیم 
عربستانی را به دنبال داشت. دیدار دو تیم فولاد و الهلال در 
روزی که نماینده ایران نمایش خوبی داشت و حتی می توانست 
برنده از زمین خارج شود، با شکست فولاد در دقایق پایانی همراه 
بود. با این نتیجه فولاد از رسیدن به دور بعد لیگ قهرمانان آسیا 
باز ماند اما عملکرد شاگردان رجبی در این دیدار مورد تمجید 
نماینده عربستان قرار گرفت. مربی دروازه بان های الهلال در 
پایان این دیدار خطاب به رجبی عنوان کرد: »تیم قدرتمندی 
داشتید.« همچنین لوئیز ویتو، بازیکن شماره ۱۰ الهلال که 
سرمربی این تیم در این بازی حساب ویژه ای روی او برای 
گلزنی باز کرده بود، گفت: »فولاد در این دیدار سورپرایزمان 
کرد.« الهلال در حالی به سختی پیروز شد که در مرحله قبل 
حریف خود را با سه گل شکست داده بود و چندی قبل هم با 
نتیجه ۵ بر ۳ مقابل رئال مادرید در فینال جام جهانی باشگاه ها 

شکست خورد. 

بیــنالمــلل
دی ماریا عقیده دارد لیگ اروپا برای یوونتوس در این فصل 
اهمیت زیادی دارد. به گزارش فوتبال ایتالیا، در پلی آف حذفی 
لیگ اروپا، نانت و یوونتوس به مصاف هم رفتند که این رقابت با 
نتیجه ۳ بر صفر به سود یوونتوس به پایان رسید. آنخل دی ماریا 
در این بازی درخشید و با هتریک این بازیکن، تیم یوونتوس 
به مرحله یک هشتم نهایی لیگ اروپا صعود کرد. دی ماریا در 
دقایق ۵، ۲۰ )از روی نقطه پنالتی( و 7۸ برای یوونتوس گلزنی 
کرد تا این تیم پیروز میدان باشد. البته نیکولاس پالویس در 
دقیقه ۱۸ بازی کارت قرمز دریافت کرد تا نانت ۱۰ نفره کار 
خود را دنبال کند. بهترین بازیکن زمین بعد از هت تریک خود 
گفت: من واقعا خوشحالم که توانستم کار خوب تیم را به پایان 
برسانم و موقعیت ها را به گل تبدیل کنم. ما می خواستیم به دور 
بعد صعود کنیم، لیگ اروپا برای ما بسیار مهم است. مدت ها بود 
که منتظر چنین فرصتی با پیراهن یووه بودم و توانستم خودم 
را نشان دهم. من سعی می کنم به تیم کمک کنم. ما بردیم و 
در مرحله یک هشتم نهایی هستیم. این نتیجه برای ما بسیار 
مهم است. پیش از این شاگردان آلگری در دیدار رفت مرحله 
یک شانزدهم نهایی لیگ اروپا به تساوی یک بر یک مقابل 

دی ماریا در ماه های نانت رسیده بودند. در حالی که 
به دلیل تمرکز روی ابتدایی حضوش در یوونتوس 
انتقاد قرار گرفت، آرژانتین و جام جهانی مورد 
بیانکونری ها  برای  بیش از حد اکنون 
درباره بازیکن مهمی شده است. او 

این موضوع گفت: می دانم که 
انتقادهایی وجود داشت و احساس 

بدی داشتم زیرا می دانستم می توانم 
بیشتر از اینها در خدمت تیم باشم. 

مدتی طول کشید تا فرم خود را پیدا کنم 
سپس با آسیب دیدگی روبه رو شدم. از 

نظر روانی هم شرایط آسان نبود 
اما الان خوشحالم. شاگردان 

به  توجه  بدون  آلگری 
وضعیت یوونتوس در سری 
آ به دلیل کسر ۱۵ امتیاز، در 

لیگ اروپا عملکرد خوبی داشته 
و با پیروزی مقابل نانت موفق شدند 

به دور بعدی لیگ اروپا 
صعود کنند.

دیدگـــــاه
صعود؛ مزد شجاعت شاگردان یحیی 

مهدیفنونیزاده
کارشناس فوتبال 

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل سپاهان اصفهان در مرحله 
یک هشتم نهایی جام حذفی به برتری رسید و راهی مرحله 
بعدی رقابت ها شد.  خیلی خوشحالم بعد از مدت ها هواداران در 
استادیوم نقش جهان حضور یافتند و از نزدیک یک بازی خوب 
را تماشا کردند. بازی فوق العاد ه ای را از پرسپولیس و سپاهان 
شاهد بودیم که هر دو تیم بازی هجومی و سر تا پا حمله ای را 
به نمایش گذاشتند. برخی ها می گویند که دیدار پرسپولیس و 
سپاهان ال کلاسیکوی فوتبال ایران است و انصافا هم مسابقه 
مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی واقعا ال کلاسیکو بود.  
پرسپولیس ۸ -7 فرصت گلزنی داشت که این موضوع نشان از 
ارائه یک بازی شناور از سوی پرسپولیسی ها داشت که توانست 
موقعیت های خوبی روی دروازه سپاهان ایجاد کند. در نهایت 
هم از این همه فرصت گلزنی، بازیکنان پرسپولیس توانستند ۴ 
گل به ثمر برسانند.  وحید امیری یکی از بهترین های این بازی 
بود که با دوندگی زیاد تمام وظایف دفاعی و هجومی خودش را 
به نحو احسن انجام داد. بعد از ورود سیامک نعمتی، سروش 
رفیعی، امید عالیشاه و پریرا به زمین روند هجومی پرسپولیس 
بهتر شد و توانستند ۲ گل دیگر هم به ثمر برسانند. این نشان 
داد که پرسپولیس مزد بازی تهاجمی خودش را مقابل تیم 
قوی سپاهان گرفت.  نباید از بازی رو به جلو و تهاجمی سپاهان 
هم گذشت آنها فوتبال خوبی را انجام دادند. بی دلیل نیست 
که سپاهان هم اکنون در صدر جدول لیگ برتر فوتبال ایران 
است. هر تیمی که جلوی پرسپولیس فوتبال بازی کند، محکوم 
به شکست است؛ یحیی گل محمدی هم باید همیشه بازی 
تهاجمی را در دستور کار خودش قرار بدهد. پرسپولیس در هر 
بازی باید هجومی بازی کند و دست از بازی دفاعی بردارد.  ۱۰ 
بازی از لیگ برتر برای پرسپولیس باقی مانده است که ۶ بازی 
در تهران و ۴ دیدار خارج خانه است. اگر پرسپولیس می خواهد 
قهرمان شود باید در بازی های داخل خانه حداکثر امتیازات را 
به دست بیاورد. ۲ بازی مهم پرسپولیس در تهران هم مقابل 
سپاهان و استقلال خواهد بود و برای قهرمانی باید هر دو تیم 
را شکست بدهد.  لئاندرو پریرا در دقیقه ۶7 وارد بازی شد و در 
دقایقی که در میدان بود عملکرد خوبی داشت. او یک موقعیت 
گل را با بدشانسی از دست داد و یک پنالتی هم به دست آورد. 
این فوروارد برزیلی تاثیر خوبی در بازی تهاجمی پرسپولیس 

داشت. در بازی های بعدی هم او بهتر از این بازی خواهد کرد. 

 برای پرداخت پول استراماچونی مجبوریم از هواداران کمک بگیریم

فتح ا... زاده: مرا در استقلال تنها گذاشته اند 
علی فتح ا... زاده مدیرعامل باشگاه استقلال گفت: مرا در 
باشگاه تنها گذاشته اند و از دولت می خواهم برای پرداخت پول 

استراماچونی به استقلال کمک کند. 
 رقابت باشگاه های خصوصی و دولتی 

 علی فتح ا... زاده در گفت و گوی تلفنی با برنامه »ورزش و مردم« 
درباره بحث رقابت بخش خصوصی و دولتی در فوتبال ایران اظهار 
داشت: بحث تیم های دولتی و خصوصی را جمع کنیم. ما فوتبال 
واحدی داریم و باید مکانیزمی براساس آن تعریف شود و کار 
را شروع کنیم. کارشناسان اول هر فصل باید درباره باشگاه ها 
صحبت کنند. به عنوان مثال؛ به فتح ا... زاده بگویند چقدر درآمد 
دارید و چقدر می خواهید هزینه کنید؟ باید براساس درآمد 
تعریف شده به تیمی اجازه هزینه داده شود. اگر بالاتر از آن برود، 
تیم مدنظر باید یک رده پایین تر برود. نمونه این اتفاق در آلمان 
افتاد و یک تیم به دلیل هزینه بالاتر از مصوبه یک رده پایین تر 

رفت. اینجا این طور نیست. بخش هایی پول هایی دارند که هزینه 
می کنند اما بعدها نگاه می کنید و متوجه می شوید اثری از آنها 

نیست. 
 تبانی؟ 

وی افزود: فدراسیون می تواند کارشناس بیاورد و نظارت کند. 
این قابل قبول نیست بازیکنی به استقلال پیشنهاد ۱۰ میلیاردی 
بدهد و سپس بگوید با ۵ میلیارد تومان به تیم شهرستانی رفته 
است. معلوم است اینجا تبانی صورت گرفته است. ما باید مکانیزم 
را خوب تعریف کنیم و پروتکلی برای آن بنویسیم. با قیمت دلار 
فعلی که سرسام آور است، بازیکن خارجی که می آوریم ارزان تر 
از ایرانی است. ما باید بازیکن با کیفیت خارجی به فوتبال مان 
بیاوریم. عربستانی که هزینه می کند و رونالدو را جذب می کند 
بعدها خواهید دید که فوتبال شان اوج می گیرد. ما هم باید این 

کارها را بکنیم و فوتبال مان را از حالت بیمارگونه خارج کنیم. 

 پرداخت مطالبات استرا
مدیرعامل باشگاه استقلال در خصوص پرداخت مطالبات 
آندره آ استراماچونی، خاطرنشان کرد: پرداخت پول استراماچونی 
به تنهایی از عهده ما برنمی آید. ما نمی دانستیم دلار در دو، سه 
ماه اخیر چند برابر می شود. ما گفتیم اگر به هر تیمی از جمله 
پرسپولیس از سوی دولت کمک شده است، دست شان را 
می بوسم و کار خوبی کرده اند. به استقلال کمک نشود این همه 
پول را نمی توان تأمین کرد. من باید تا شب عید ۳۰۰ میلیارد 
تومان پول بیاورم تا مجوز حرفه ای را بگیرم. مرا تنها در باشگاه 
استقلال گذاشته اند. در این چند ماه چندین میلیارد پول آوردم 
ولی هنوز عقب هستم. از دولت محترم و شخص آقای مخبر 
می خواهم کمک کنند، همان طوری سفارش کردند اپراتور 
ایرانسل اسپانسر پرسپولیس شود برای ما سفارش کنند همراه 
اول با استقلال قرارداد ببندد. بحث پول استراماچونی پروسه 
ملی است. اگر استقلال از آسیا حذف شود، ۳۰، ۴۰ میلیارد 
هوادار ناامید می شوند. با شرایطی که داریم مجبوریم یکشنبه 
یا دوشنبه برای هواداران فراخوان بزنیم و شماره حساب بدهیم 

تا کمک کنند. 

در  استقلال  پیشکسوت  ورمزیار  صادق 
خصوص سیر رشد تیم آبی پوش پایتخت در 

هفته های گذشته صحبت کرد. 
 نظر شما درباره ادامه روند رو به رشد 
استقلال در هفته های اخیر اظهار چیست؟

 سیر صعودی استقلال از دیدار با ملوان 
بندرانزلی در هفته هفدهم لیگ برتر آغاز شد 
و کماکان نیز ادامه دارد. در دیدارهای اخیر هم 
دیدیم که جریان بازی و توپ و میدان در اختیار 
استقلال بوده و بازی های هجومی را به نمایش 
می گذارد تا جایی که در چند هفته آخر لیگ 
برتر هم حدود ۱۳ گل به حریفانش زده است. هم 
اکنون نیز این تیم شرایط خوب و مطلوبی دارد، 
چون به ترکیب ثابت و مطمئنی رسیده است. 
هماهنگی نفرات هم بهتر از بازی های قبلی شده 
است و قطعا در بازی های بعدی هم این روند 

حفظ خواهد شد. 
 حضور یک هافبک طراح و بازی ساز در 

تیم فوتبال استقلال ضروری است؟!
 به طور حتم آرش رضاوند در چند بازی اخیر 
کمک زیادی برای چرخاندن توپ در تمامی 
نقاط زمین داشته و توانسته بیشتر از قبل به 
تمامی بازیکنان هجومی توپ برساند. استقلال 
در دیدارهای قبلی به بازی و پاس های مستقیم 
رو می  آورد ولی حالا بازیکنان با هماهنگی 
زیادتری به بهترین شکل از تمامی نقاط زمین 

استفاده می کنند. 
 عملکرد وینگرهای استقلال را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
 بازیکنان نظیر مهدی قائدی، محمد محبی و 
یامگا در پست وینگر بهترین عملکرد را دارند و 
هر کدام که در این پست به بازی گرفته می شوند 
خوب بازی می کنند. آنها با عملکرد خوب شان 
فرصت های گل زیادی می سازند و دلیل اصلی 
گلزنی این نفرات در خط حمله شایان ذکر است. 
 آیا بازی های راحت چند هفته اخیر 
استقلال با تیم های انتهای جدول، باعث 

پیروزی ها این تیم بوده است؟
نمی توانیم منکر این شویم که دیدار با تیم های 
پایین جدول لیگ برتر با تیم های رده بالا فرقی 
نمی کند، اما این بازی ها باعث می شود که یک 
تیم نسبت به مسابقات قبلی خودش هماهنگ تر 
شود و بهتر بازی کند. از سوی دیگر پیکارها با 
تیم های ته جدولی همیشه راحت نیست و این 
شخصیت تهاجمی یک تیم را نشان می دهد که 

می تواند چندین گل به ثمر برساند. 

شنبه 
1401 .12 .06
04  شعبان    25/1444 فوریه 2023

 زنوزی مالک باشگاه تراکتور: 

هزینه  بازیکن خارجی  با  این  دلار  از  بازیکن  ایرانی  کمتر  است
محمدرضا زنوزی مالک باشگاه تراکتور در خصوص 
فعالیت بخش خصوص در فوتبال، ظهار داشت: نه تنها در 
فوتبال و در ورزش، در هیچ صنعتی و خدماتی در تمام دنیا، 
بخش خصوص نمی تواند با بخش دولتی رقابت کند. چون 
آنها از نظر مسائل مالی و موارد دیگر می توانند شارژ شوند. 
از دولت و از جیب ملت هزینه می کنند. عین خیالشان هم 
نیست. آنجا مدیری نشسته و فقط امروزش را نگاه می کند. 
می گوید امروز هواداران به من چیزی نگویند بعد از من هر 
اتفاقی می افتد بیفتد. دو سه سال هستم و می حواهم حرف 
و حدیثی پشت سر من نباشد. اصلا به دنبال صرفه جویی 
نیستند. به راحتی هم بخش خصوصی را دور می زنند. مالک 
باشگاه تراکتور در مورد ایجاد تعادل در قیمت بازیکنان، گفت: 
نامه ای با امضای مدیرعامل به فدراسیون نوشتیم. تمام و 
کمال یک قسمتی از مشکلات را به فدراسیون اعلام کردیم. 

در اقتصاد عرضه و تقاضا حرف اول را می زند. هرکجا عرضه 
زیاد باشد، قیمت پایین می آید و هرکجا تقاضا زیاد باشد 
قیمت بالا می رود. این باعث نگرانی ما است. وی افزود: ۳۲۰ 
بازیکن برای لیگ برتر بزرگسالان نیاز است. یعنی مجازیم 
۲۰ بازیکن بزرگسال در هر تیمی داشته باشیم. اگر بخواهیم 
بازار را متعادل کنیم باید تعداد این ۳۲۰ نفر را بالا ببریم. 
یعنی حداقل ۳ -۴ بازیکن خارجی ورودی به تیم ها را افزایش 
بدهیم. وقتی اضافه شود خود به خود قیمت پایین می آید. 
زنوزی در گفت وگو با ورزش و مردم در مورد اینکه برخی 
واسطه ها گنجشک را جای قناری رنگ می کنند، گفت: این 
اتفاق در بخش خصوصی کمتر می افتد چون به دنبال منافع 
خودشان هستند. درست است در بخش خصوصی اشتباه 
کردیم. البته من بازیکن بی کیفیت نیاوردم. تمام بازیکنانی که 
جذب کردیم با کیفیت بودند. یکی دو مورد نتوانستند بمانند 

یا با ما به مشکل خورد ولی مشکل ما این است که بخواهیم 
قیمت را متعادل کنیم باید عرضه بازیکن را زیاد کنیم. وی 
افزود: بهترین بازیکن لیگ در اختیار ما است. ۳ بازیکن 
خارجی داریم که کیفیتی خیلی بالایی دارند. یک بازیکن 
هم جدید گرفتیم که باید ببینیم چگونه خواهد بود. این سه 
بازیکن را با بازیکنان ایرانی که در لیگ دستمزد می گیرند 
مقایسه کنیم؛ از نظر کیفیت تفاوت خیلی زیاد است. حتی 
با این دلار گران هم پول شان را پرداخت می کنیم بازهم به 
قیمت بازیکنان ایرانی نمی رسد. باید تدبیری داشته باشیم. در 
لیگ که درآمد آنچنانی نداریم. ۵درصد هزینه های ما را کفاف 
نمی دهد. نه از تلویزیون و نه از تبلیغات محیطی درآمد داریم. 
وقتی این نیست حداقل قوانینی بگذارند که هزینه هایمان را 
پایین بیاوریم. نمی شود که هرسال هزینه ها ۲ -۳ برابر شود و 

از طرفی درآمدی برای باشگاه نباشد. 


